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Εκκρεμεϊ ή απόσταξη . 
έιιιτραπεζίων οίνω ν ·

Έ κκρεμεί άκόμη τό θέμα τής άιτοατάξεως επιτρα
πέζιων οϊνων γ ιά  τήν ‘Ελλάδα, μετά τήν άιτόφαση τής 
ΕΟΚ γ ιά  παροχή δυνατότητας άποστάζεω ς ποσότητας 
δ,5 έ'κατ. έκατολίτρων. ‘Η μή έπίλυση του θέματος όφεϊ- 
λεται στό οτι δεν έχουν δημοσιευθεϊ ακόμη οι σχετικοί 
κανονισμοί, ένώ «πά τήν πλευρά τους οί "Ελληνες π α 
ρ α γω γοί πρέπει νά  προλάβουν νά ύποβάλουν συμφω- 
νητικά άποστάζεω ς προτού καλυφθεί ή ποσότητα άπό 

■ άλλους παραγω γούς; — η

Γιά τήν ρύθμιση του προδλήμα 
το ς  αυτού γ ίνοντα ι προσπάθειες' 

‘ όπως αναφέρει σχετική  εγκύ κλ ι
ος  τού  υπουργείου Γεω ργίας--· νά 
άποοταχθοΟν όσο τό  δυνατό μεγσ 
λύ τερ ες  ποσότητες οίνων, νό κα 
θορισδοϋν μεγα λύτερες  τ ιμ ές  ο ί
νων, νό συμπεριληφθούν στήν α 
πόσταξη καί οί λευκοί καί ροζέ 
ο ίνο ι, νά μήν καθορισθούν όρια 
άποοτάΕεως γιά κάθε παραγωγό.

Πάντω ς, άντικρουόμενες ε ίνα ι 
οί θέσεις τού  υπουργείου Γέω ργί 
ας γιά  τό  θέμα, τής  .άποστάξεως 
καί ένώ άπό τή μία άνογνωρίΖει 
προβλήματα ό γεν . γραμματέας 

I του  κ. Παπαθανασίου, από τήν .
άλλη, ό υπουργός κ. Κ. Σ ημ ίτης,

| τόν ισ ε σέ απάντηση έρωτήσεως 
[ στή Βουλή. Συγκεκρ ιμένα , σέ έ- 
1 ρώτηση του βουλευτού κ. Κ. Μη- 

τσοτάκη σχετικά  μέ τρ  άποθέμα- 
ί τα  αδιάθετω ν κρασιών πού βρί

σκονται κυρίως στά συνετα ιρ ισ τι
κά ο ινο π ο ιε ίο ,/ό  κ. Σ ημ ίτης  ύπο- 
γραμμίξει ό τ ι/σ τή ν  απόσταξη πσύ
αποφάσισε ή Έ Ο Κ , τά  οινοποιεία 

f μπορούν νά πσραδώοου.ν άπεριό- 
ρ ισ τες  ποσότητες... (α.ο, σημε ίο  

! πού ά ν τικοούει τόν νεν, νοαυυο 
τέα  τού  ύπουργείου, ότι δέν έ 
χουν ακόμη δημοσ ιευθεϊ ο ί_σ χετ ι- 

. κοί κανονισμοί, άρα δέν μπορούν 
■ νά . παραδώσουν~ οΓ~ παρονωνο ί 

στήν απόσταξη). "Ετσι, λ έ ε ι ό κ. 
Σημ ίτης, παρέχεται ή δυνατότητα 
όποουμφορήσεως των πλεονασμό 

. τω ν . κρασιών. Τ έλος, συμπληρώ
νε ι ότι ή Κυβέρνηση έχε ι πραχώ 
ρήσεΓ οέ διαπραγματεύσεις μέ Εέ 

. νους αγοραστές κρασιών, γιά  τή 

. διάθεση τώ ν ποσοτήτων πού ύπάρ 
ί  γουν.
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